
Delegat Krstan Simić postavio je pitanje Vijeću ministara BiH,  koje glasi: 

„Da li Vijeće ministara BiH preduzima ozbiljne aktivnosti u vezi sa izgradnjom mosta kod Novske 

koji bi autoputem osigurao pristup na autoput Zagreb – Beograd, tj. Zagreb- Ljubljana? 

 


